



## السيرة الذاتية

١. الاسم : شروق عبد الاله حسين الدليمي
٢. محل وتاريخ الولادة : ديالى / بعقوبة - ١٩٧٨/٢/٦
٣. الجنسية: عراقية
٤. الحالة الاجتماعية: متزوجة
- ٥- القسم : الجغرافية
- ٦- الشهادة: أ-بكالوريوس في الجغرافية من كلية التربية- الأصمعي/ جامعة ديالى عام ١٩٩٩- ٢٠٠٠
- ب-ماجستير في الجغرافية البشرية من كلية التربية - الأصمعي/ جامعة ديالى عام ٢٠٠٥
- ج- دكتوراه في الجغرافية البشرية من كلية التربية للعلوم الإنسانية / جامعة ديالى عام ٢٠١٥
- ٧- التعيين : على ملاك وزارة التعليم العالي والبحث العلمي
- ٨- سنة التعيين : ٢٠٠٦/ ١/ ٨
- ٩- مدة الخدمة : احدى عشر سنة
- ١٠- المرتبة العلمية : مدرس / تاريخ الترقية العلمية / ٢٠١١/٦/٨
- ١١- التخصص: أ- العام/ جغرافية بشرية ب- الدقيق / جغرافية السكان
- ١٢- الوظائف التي شغلتها : تدريسية
- ١٣- عدد البحوث المنشورة : ٧ بحوث جميعها في الدراسات السكانية .
- ١٤- عدد كتب الشكر والتقدير :  
من رئيس الجامعة عدد ٤  
من عميد الكلية عدد ١٤
- ١٥- البريد الإلكتروني [alshamsshoroq42@yahoo.com](mailto:alshamsshoroq42@yahoo.com)



## **C.V**

- 1. Name: Shorooq Hussein Abdul Ilah al-Dulaimi**
- 2. Place and date of birth: Diyala / Baqhuba - 06/02/1978**
- 3. Nationality: Iraqi**
- 4. Marital status: Married**
- 5. Section: Geographical**
- 6. certificate: a Bachelor of Education from the geographical Asma'i / Diyala University College in 1999-2000**
- B-MS in human geography from the College of Education - Asma'i / Diyala University in 2005**
- (C) a PhD in human geography from the College of Education and Human Sciences / University of Diyala 2015**
- 7. Appointment: the angel of the Ministry of Higher Education and Scientific Research**
- 8. Year of Appointment: 01/08/2006**
- 9. length of service: eleven years**
- 10. Grade: Teacher / scientific upgrade / 8/6/2011**
- 11. Specialization: General (a) / (b) the exact geography of human / Population Geography**
- 12. previous job: teaching**
- 13. Number of published research: 7 research all in population studies.**
- 14. Number of books thanks and appreciation: Rector of the number 4 Dean of the College of the number 14**
- 15. E-mail alshamsshorooq42@yahoo.com**